

**JABATAN PEMBANGUNAN & PENGURUSAN FASILITI KAMPUS KESIHATAN
UNIVERSITI SAINS MALAYSIA**

NOTIS SEBUTHARGA (M.S. 1/2)			
NOMBOR SEBUTHARGA	SH3/24/ENT/JPPF/U/320		
NAMA SEBUTHARGA	MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENDAWAI DAN KOMISIYEN SISTEM PENYAMAN UDARA JENIS “SPLIT UNIT” DAN KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI PUSAT PENGAJIAN SAINS PERUBATAN, KAMPUS KESIHATAN, UNIVERSITI SAINS MALAYSIA KELANTAN.		
TARIKH PELAWAAN	17 NOVEMBER 2024 (AHAD)		
MAKLUMAT LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT			
TARIKH / MASA	20 NOVEMBER 2024 (RABU) (10.30 PAGI)		
LOKASI	<p>Bilik Mesyuarat Jabatan Pembangunan & Pengurusan Fasiliti</p> <p>a. Penyebutharga DIWAJIBKAN menghadiri lawatan tapak / taklimat. Dokumen hanya dijual kepada penyebutharga yang menghadiri lawatan tapak sahaja.</p> <p>b. Hanya penama di dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan / penama dalam Sijil CIDB (G1) Kategori ME Pengkhususan M01 (Sistem Hawa Dingin) dan Kementerian Kewangan Kod Bidang 220301 (Perkhidmatan Penyelenggaraan Hawa Dingin) sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat sebutharga/tender.</p> <p>c. Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai lain selain daripada penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kementerian Kewangan dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan.</p>		
MAKLUMAT KELAYAKAN			
https://www.mof.gov.my/ms/bisnes/maklumat-pendaftaran-syarikat			
KELAYAKAN (WAJIB)	Sijil Pendaftaran CIDB, SPKK & PKK dan Kementerian Kewangan	<p>Gred: G1, Kategori: ME Pengkhususan: M01 (Sistem Hawa Dingin) dan Kementerian Kewangan dalam Kod Bidang – 220301</p> <ul style="list-style-type: none"> • 22 - Perkhidmatan • 03 - Penyelenggaraan/Pembaikan Alat Hawa Dingin • 01 - Alat Hawa Dingin (window/split/berpusat) 	
SYARAT PERMOHONAN DOKUMEN SEBUTHARGA	Dokumen sebutharga dalam bentuk softcopy boleh didapati melalui emel kepada projek_kk@usm.my . Sila bawa bersama salinan resit sebagai bukti bayaran dan salinan sijil-sijil seperti ketetapan berikut: <ol style="list-style-type: none"> i. CIDB ii. Sijil Pendaftaran Kod Bidang Kementerian Kewangan. iii. Sijil Taraf Bumiputera Kementerian Kewangan. (sekiranya berkaitan) iv. Resit / Bukti Pembayaran yang telah dibuat. (sekiranya berkaitan) v. Maklumat syarikat beserta nombor telefon pegawai yang bertanggungjawab. 		
MAKLUMAT DOKUMEN SEBUTHARGA			
HARGA	RM50.00 (Senaskah)	BAYARAN MELALUI	(https://epayment.usm.my/) dengan klik ke pautan “JUALAN BORANG SEBUTHARGA”
TARIKH MULA JUALAN	20 NOVEMBER 2024 (RABU) HINGGA 26 NOVEMBER 2024 (SELASA)		
<i>Pembelian selepas tarikh jualan adalah tidak dibenarkan. Sebarang pembayaran yang dibuat selepas tarikh akhir jualan tidak akan dikembalikan.</i>			

NOTIS SEBUTHARGA (M.S. 2/2)

NOMBOR SEBUTHARGA	SH3/24/ENT/JPPF/U/320		
NAMA SEBUTHARGA	MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENDAWAI DAN KOMISIYEN SISTEM PENYAMAN UDARA JENIS "SPLIT UNIT" DAN KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI PUSAT PENGAJIAN SAINS PERUBATAN, KAMPUS KESIHATAN, UNIVERSITI SAINS MALAYSIA KELANTAN.		
TARIKH PELAWAAN	17 NOVEMBER 2024 (AHAD)		
MAKLUMAT SEBUTHARGA			
TARIKH TUTUP	27 NOVEMBER 2024 (RABU)	WAKTU DITUTUP	12:00 Tengah Hari
MAKLUMAT KAUNTER BEROPERASI			
HARI DAN WAKTU	Ahad – Rabu : 9.00 pagi hingga 12.00 tengah hari 2.30 petang hingga 4.00 petang Khamis : 9.00 pagi hingga 12.00 tengahari 2.30 petang hingga 3.30 petang		
TEMPAT / SYARAT PENYERAHAN	Dokumen Sebutharga hardcopy & softcopy (pemacu pena/cakera padat) yang telah siap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditulis di sebelah atas kiri sampul surat bertanda Nombor Sebutharga - SH3/24/ENT/JPPF/U/320 dan dimasukkan sendiri ke dalam peti tawaran di Jabatan Pembangunan & Pengurusan Fasiliti Kampus Kesihatan, Universiti Sains Malaysia, 16150 Kubang Kerian, Kelantan.		
PENGUMUMAN			
1. Semua penyebutharga perlu mematuhi syarat-syarat sebutharga dan kelayakan termasuk kod bidang/gred yang telah ditetapkan. 2. Sebarang kesilapan atau ketidakpatuhan syarat-syarat sebutharga dan kelayakan termasuk kod bidang/gred yang telah ditetapkan adalah di bawah tanggungjawab penyebutharga. 3. Sebarang pembayaran bagi pembelian dokumen sebutharga tidak akan dikembalikan 4. Penyebutharga perlu memastikan SOP KKM bagi membendung penularan wabak Covid-19 dipatuhi seperti amalan penjarakan sosial dan tidak dibenarkan sama sekali amalan penghantaran dokumen tawaran secara berkumpulan. * Penyebutharga yang tidak mendapat sebarang maklum balas atau jawapan selepas tiga (3) bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya. ** Pihak Universiti berhak menerima kesemua atau sebahagian dari sebutharga-sebutharga tersebut dan tidak terikat untuk menerima sebutharga yang terendah atau mana-mana sebutharga pun.			